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Andrzej Romaniak

Przewodniczqcy Rady Miasta Sanoka

Interpelacja

Do: Burmistrz Miasta Sanoka

DoĘczy: Powstania streff ekonomicznej przy ul. Okulickiego w Sanoku.

. W zwięku z planowanym utworzeniem strefy ekonomicznej przy u|. Okulickiego

w Sanoku zwTacam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1) Jaka jest powięrzchnia strefy ekonomicznej,

2) Jaka wielkość środków finansowych jest planowana na uzbrojenie terenu streiy

ekonomicznej,

3) Jaki jest Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego terenu, w ktorym ma

powstać strefa ekonomiczna, kiedy uchwalono w/w MPZP,

4) Co jest przewidziane do realizacji w strefie ekonomicznej,

5) Jaki obszar będzie miała strefa ekonomiczlapo wykonaniu niwelacji terenu,

6) Jaki obszar strefy ma być przewidziarty dla realizacji Programu wodorowego.

Mając powyższe na względzie proszę jak na wstępie.
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